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فوتبال ادامه دارد...
دربی  می گویند  راست 
با بازی های قبل دو تیم در 
است.  متفاوت  برتر  لیگ 
تیم  دو  جایــگاه  با  حتی 
لیگ  بندی  در جدول رده 

برتر.
به گزارش »ورزش ســه«، 
متفاوت  یک حکایــت  دربی 
اســت. شاید یک شروع دوباره باشــد. برای تیمی که هنوز در جستجوی هدف 
است. استقلال در صدر بود و 6 گل به تیم هوادار زده بود. تیمی که در استادیوم 
آزادی تهران یک بر صفر و با گل محمد جواد محمدی پرسپولیس را یک بر صفر 
شکســت داده بود. اما تیمی که در دربی پیروز شد پرسپولیس بود. حالا یحیی 
گل محمدی و شــاگردانش هستند که شانه به شانه سپاهان برای کسب عنوان 
قهرمانی حرکت می کنند. استقلال برای تکرار قهرمانی در لیگ برتر حالا علاوه 
بر ســپاهان باید منتظر لغزش پرسپولیس هم باشد. اگر چه در فوتبال وقوع هر 
اتفاقی محتمل به نظر می رسد اما باید گفت کار استقلال برای تکرار قهرمانی در 
لیگ برتر ســخت است. به خصوص که در هفته های پایانی با قرعه های سختی 
روبرو است. استقلال باید با صنعت نفت متحول شده با عبدالله ویسی و تیم های 

مس رفسنجان و تراکتور مسابقه دهد.
استقلال بازی با پرسپولیس را با یک تغییر به نسبت هفته های گذشته شروع 
کرد. حضور پیمان بابایی در نوک خط حمله به جای امیر ارسلان مطهری تغییری 
که جواب نداد. سیســتم استقلال اما تغییرنکرده بود و همان 3-3-4 همیشگی 
بود. امیر ارســلان در بازی های اخیر استقلال گل نزده بود اما تلاش او در نوک 
خط حمله مثال زدنی بود. به خصوص تلاش هایی که برای توپ گیری داشــت. 
شــاید بهتر بود در این بازی هم ریکاردو ساپینتو به امیر ارسلان بازی می داد. به 
خصــوص که پیمان بابایی هر گاه به عنوان مهاجم ذخیره به ترکیب تیم اضافه 
می شد بهتر بازی می کرد. او در دربی محو بازی شده بود و با وجود همه تلاش ها 
حتی موفق به ایجاد یک خطر هم نشد! تا جایی که ریکاردو ساپینتو هم مثل ما 
فهمید که باید دست به تعویض او بزند. امیر ارسلان اما زمانی به میدان آمد که 
کار کمی سخت شده بود. پرسپولیس به گل رسیده بود و با چنگ و دندان از گل 
محافظت می کرد و در نهایت هم گل عیســی آل کثیر موجب برد در دربی و در 
نهایت کســب سه امتیاز شد. ریکاردو ساپینتو حتی برای جبران گل عیسی آل 
کثیر شیوه بازی تیمش را از 3-3-4 به 2-4-4 تغییر داد. حضور همزمان آرمان 
رمضانی و امیر ارسلان مطهری برای اینکه استقلال هم از توپ های هوایی بهره 
ببرد و هم از توپ های زمینی. اما پرســپولیس آنقدر در منطقه یک سوم دفاعی 

متراکم بود که اجازه استفاده از هیچ توپی را به آبی ها نداد.
یکی از خصوصیت های جالب تیم استقلال در بازی های دور برگشت پرس از 
بالا بود. آنالیز گل های استقلال در بازی های دور برگشت به خوبی نشان می دهد 
که بیشتر گل های تیم ریکاردو ساپینتو بعد از توپ گیری از حریف به ثمر رسید 
تا حملات سازمان دفاعی شده و شروع حمله از خط دروازه. نمونه این گل ها در 
بازی با هوادار دیده شــد. یا در بازی با فولاد در اســتادیوم اختصاصی این شهر 
یحیی گل محمدی این را به خوبی می دانســت و تیمش تلاش کرد با پاس های  
متعدد در منطقه یک ســوم دفاعی این پرس را بشکند و موفق به انجام این کار 
شد. در جریان بازی هیچ گاه پرسپولیس سعی نکرد با پاس های بلند این پرس را 
بکشند. این ایده هم نشان داد، یک ضد تاکتیک خوب است. پرسپولیسی ها اجازه 
می دادند استقلال برای پرس جلو بکشد و آنوقت با پاس های زمینی متعدد پرس 
را می شکستند و بعد به بازی خود ادامه می دادند. در حالی که اگر برای شکستن 
پرس به ارسال پاس های بلند اقدام می کردند با خط دفاعی سازمان یافته مواجه 
می شــدند. حضور پیمان بابایی در نوک خط حمله موجب شکست استقلال در 
دربی شد؟ آیا تو سر تویی که عارف غلامی در محوطه جریمه از عیسی آل کثیر 
خورد پیروزی پرسپولیس را به همراه داشت؟ تعویض های ریکاردو ساپینتو این بار 
خوب نبود؟ داوری به استقلال بد کرد؟ تنها نمایش علیرضا بیرانوند بود که اجازه 
نداد مهدی قایدی در نوک خط حمله هنرنمایی کند؟ همه این ها بهانه است که 
می تواند موجب توجیه شکســت استقلال شود. اما باید گفت تهاجمی ترین تیم 
لیگ برتر در دربی برگشــت آنی نبود که باید همیشه می بود. اگر پیمان بابایی 
خوب نبود بعد از او هم امیر ارســلان مطهری به ترکیب اضافه شد و هم آرمان 
رمضانی و حتی رضا میرزایی که در بازی با گل گهر سرنوشت بازی را تغییر داد. 
اگر تو سر توپی که عارف غلامی از عیسی آل کثیر خورد، یک اشتباه فردی بود 
در بازی رفت دربی هم استقلال ابتدا گل خورد اما در ادامه علاوه بر گل خورده 
گل برتری را هم زد و تا آســتانه پیروزی هم پیش رفت. واقعیت این اســت که 
تیم اســتقلال دیروز خوب بازی نکرد. مهدی قایدی جز دقایق ابتدایی در سایر 
دقایق در بازی حل شــده بود. محمد محبی سردرگم بازی می کرد و شاید هم 
کلافه سعید مهری و آرش رضاوند در میانه میدان نه در توپ گیری خوب بودند 
و نه در ایجاد موقعیت. از ســمت چپ جعفر سلمانی نتوانست پایه گذار حملات 
خوب باشد و از بخت بد استقلال کوین یامگا هم خیلی زود مصدوم و از ترکیب 
تیم بیرون آمد... و البته ریکاردو ساپینتو برای اینکه تیمش در دربی بازنده نباشد 

همه کار کرد اما تیمش دیروز خوب نبود و از دست او هم کاری ساخته نبود.
فوتبال برای استقلال ادامه دارد. استقلال دیروز خوب نبود. نه ریکاردو ساپینتو 
می خواست که این طور شود و نه بازیکنان. آن ها می خواستند در این دیدار مثل 
همیشــه باشند اما گاهی شرایط مطابق میل و برنامه از پیش تعیین شده پیش 
نمی رود. شاید برای استقلال در فصلی که مدیریت پی در پی تغییر کرده و تیم 
در یک آشفتگی مالی بسر می برد، همین که در کورس قهرمانی لیگ برتر و جام 
حذفی است رضایت بخش است. روزبه چشمی دیروز در مصاحبه اش اشاره به این 
موضوع داشت. او گفت با مشکلاتی که ما به آن دست و پنجه نرم می کنیم، شاید 
اگر تیم دیگری بود الان هشتم یا نهم جدول بود. این انصافا بهانه نیست چرا که 
او  دیروز در مصاحبه اش به این نکته اشــاره کرد که خوب نبودیم و خوب بازی 
نکردیم. ســرانجام حذف از لیگ قهرمانان آسیا و آشفتگی مالی در باشگاه تاثیر 
منفی خود را روی روحیه و روان بازیکنان می گذارد. اگر این مشکلات بی اثر بود 
که تیم ها به سمت رفتار حرفه ای و انضباط مالی برای موفقیت نمی رفتند. با این 
حال ریکاردو ساپینتو دوست دارد، در این شرایط هم به مبارزه خود ادامه دهد. 
دلایل او کافی است. هنوز تیم شانس قهرمانی در لیگ برتر را از دست نداده است 
و از ســویی در جام حذفی هم یکی از مدعیان قهرمانی بشمار می رود. باخت در 
دربی موجب سرزنش استقلالی ها و ریکاردو ساپینتو نشد و شاید همین برای آنها 
مایه دلگرمی باشد. البته شکست دیروز درس بزرگی به آبی ها داد. اینکه دربی با 
همه بازی ها متفاوت است و خیلی به کارنامه دو تیم در بازی های گذشته ربطی 
ندارد. این شکســت شاید انگیزه ای شود که استقلال در هفته های پایانی دوباره 

تبدیل به همان تیم خوب پیش از دربی شود.

غول از طلا سیر نمی شود!
وزنه بردار فوق سنگین 
و  مدال ها  می گوید  گرجی 
راه  در  بیشتری  افتخارات 

است.
به گزارش ایســنا ، لاشــا 
تالاخــادزه وزنه بــردار مطرح 
گرجستان و قهرمان جهان و 
المپیک با رکورد مجموع 4۷4 
کیلوگرم قهرمان اروپا شد. این وزنه بردار نسبت به قهرمانی جهان 2۰22 کلمبیا 

بهتر کار کرد و توانست هشت کیلوگرم افزایش رکورد داشته باشد.
البته رکورد جهان با 4۹2 کیلوگرم در اختیار تالاخادزه است و این وزنه بردار 

که گفته می شود مدتی مصدوم بود، با این رکورد فوق العاده خود فاصله دارد.  
لاشا تالاخادزه بعد از این قهرمانی گفت:  می خواهم از هوادارانمان تشکر کنم 
که آمدند و در واقع احساس نمی کردم در کشور دیگری هستم. موفق شدم برای 
هفتمین بار عنوان قهرمانی اروپا را کســب کنم. همه اینها یک اتفاق جدید بود. 
با توجه به مصدومیت هایی که داشــتم این رقابت یک چالش برای من محسوب 
می شــد و توانســتم از نظر روانی بر آن مصدومیت غلبه کنم. با نتیجه خوبی به 
گرجســتان باز خواهیم گشــت. به هواداران خود و مردم کشورم قول می دهم 

مدال ها و افتخارات بیشتری در راه است.
اکنون رکورد 4۷4 کیلوگرم لاشا تالاخادزه در مجموع به عنوان بهترین رکورد 
او برای انتخابی المپیک در نظر گرفته می شود و اختلاف او با وزنه برداران دیگر به 
این معنا است که او می تواند نگاهش را از الان نه به کسب سهمیه، بلکه به کسب 
طــلای المپیک معطوف کند.  لتالاخادزه اکنون ۱۵ طلای مجموع در المپیک، 
جهان و اروپا دارد و عنوان کرده اســت به دنبال طلاهای بیشتری است. رویداد 
بعدی که او می تواند طلا کسب کند رقابت های قهرمانی جهان عربستان است که 

حضورش الزامی است و در شهریور برگزار می شود. 

نگاه

خبر

استقلال در شرایطی که شانس خوبی برای پیروزی 
در دربی صدم داشت اما اشتباهات باعث شکستش 
شــد تا هم این بازی حیثیتی را ببــازد و هم اینکه 

شانسش برای قهرمانی لیگ بسیار کمتر شود.
به گــزارش ایرنا، دربی صدم که بــه دلیل اهمیتش در 
تعیین تیم قهرمان چندین برابر دربی های گذشته پایتخت 
حساسیت داشــت با نتیجه ای غیرقابل پیش بینی به پایان 

رسید. 
حالا پرسپولیس جای استقلال را به عنوان رقیب اصلی 
سپاهان برای کســب عنوان قهرمانی لیگ گرفت. هر چند 
استقلال همچنان شــانس قهرمانی دارد؛ اما بسیار کمتر از 
گذشته. بررسی فنی دربی صدم نشان می دهد پرسپولیس 
شایســتگی پیروزی در این دیدار را داشــته است. در ادامه 
به مهمترین نکات تقابل حســاس پرســپولیس و استقلال 

پرداخته شده است.
و باز هم ترس

کیفیت فنی مصاف اســتقلال و پرسپولیس چندان بالا 
نبود. با وجود اینکه تســاوی بدترین نتیجه ممکن برای هر 
دو تیم بود اما تعــداد موقعیت های جدی این بازی به عدد 
3 هم نرسید.پرسپولیس در نیمه اول تهاجمی تر از استقلال 
بود. در این نیمه مالکیت توپ بیشتر در اختیار قرمزها بود و 
استقلالی ها همچون بازی های پیشین خود به دنبال حمله 
از کناره هــای زمین بودند. جایی که محمد محبی و مهدی 

قایدی حضور داشتند.
اســتقلال نیمه دوم را تهاجمی تر از نیمه اول آغاز کرد. 
سعید مهری و آرش رضاوند تلاش کردند میانه میدان را در 
اختیار بگیرند؛ اما ساپینتو فراموش کرده بود که برای عیسی 
آل  کثیر که بین دو نیمه جانشــین مهدی عبدی شده بود 

تدبیری بیندیشد.
آل کثیــر با گلــی که در دقیقه ۵۰ به ثمر رســاند همه 
برنامه های ساپینتو را در نیمه دوم وتو کرد. پس از این گل 
بازی احساسی استقلالی ها آغاز شد. اما عجیب اینکه خبری 

از ایجاد موقعیت گل نبود.
ساپینتو نیمه مربیان را باخت

عیسی آل کثیر پس از بازگشت به پرسپولیس رفته رفته 
به شرایط ایده آل نزدیک می شود. مقابل مس کرمان هم که 
در نیمه دوم به میدان رفته بود عملکردی درخشان داشت؛ 
اما انگار ساپینتو در آنالیز پرسپولیس دچار اشتباه شده بود 
و راهکاری برای مهار این مهاجم نداشت؛ چرا که اگر غیر از 
این بود آل کثیر به راحتی و بدون هیچ مزاحمتی در محوطه 

جریمه استقلال صاحب توپ نمی شد.
مدافعان اســتقلال و به خصوص عارف غلامی که پس از 
باز شــدن دروازه تیمش همچنان روی زمین سر می خورد 

عملکرد ضعیفی در زمان به ثمر رسیدن این گل داشتند.
پرســپولیس به بهترین شــکل ممکن استقلال را آنالیز 
کــرده بود. به جز یکی دو حرکت انفرادی قایدی او تا پایان 
بازی هیچ کار خاصی نکرد و این وضعیت برای محمد محبی 
هم رخ داد. ایــن دو بازیکن در طول فصل مهمترین ارکان 

موفقیت استقلال بودند؛ اما از آنجایی که ساپینتو هیچ پلن 
دومــی برای زمان هایی که قایدی و محبی مهار می شــوند 
نداشت بازیکنان استقلال مجبور به ارسال توپ های باند به 

محوطه جریمه پرسپولیس کردند.
بازیکنانی که بهترین های دربی بودند

در پرسپولیس چندین بازیکن بودند که عملکرد خوبی 
در دربی صدم داشــتند. بیرانوند در روزی که اســتقلالی ها 
بی خطــر بودند با اعتماد به نفس بالایــی از دروازه تیمش 
محافظت کرد. دانیال اســماعیلی فر کار سختی برای مهار 
قایدی داشت و در نهایت از عهده وظیفه اش به خوبی برآمد. 
مهدی ترابی پاس گل داد و عیســی آل کثیر هم تنها گل 
بازی را به ثمر رساند اما سروش رفیعی عملکرد فوق العاده ای 
در این بازی داشــت و لقب بهترین بازیکن دربی را می توان 
به او داد.در استقلال هم تنها بازیکنی که توانست تا حدود 
زیادی انتظارات را برآورده کند روزبه چشــمی بود.او پشت 
ســر مهری و رضاوند و جلوتر از خط دفاعی استقلال بازی 
می کرد و هم در تخریب حملات پرســپولیس موفق بود و 
هــم به خوبی خلا بین مدافعان و هافبک های اســتقلال را 

پر کرده بود.
ساپینتو بدشانس هم بود

کوین یامــگا یکی از 3 بازیکن برتر اســتقلال در فصل 
جاری بود. مصدومیت این بازیکن و تعویضش در دقیقه 43 
نیمی از تاکتیک های هجومی ســاپینتو را نقش بر آب کرد. 
صالح حردانی که به جای یامگا به میدان آمد آنقدر ضعیف 

بازی کرد تا جای خالی یامگا کاملا احساس شود.
پرسپولیس شایسته تر از استقلال بود

پرســپولیس با ایجاد فقط یک موقعیت گل توانســت 
استقلال را شکست دهد. هر چند آبی ها همین یک موقعیت 

گل را هم نداشتند.
ساپینتو نسبت به گل محمدی بازیکنان بهتری در اختیار 
داشت؛ اما با اصرار روی اشتباهاتش باعث شد استقلال حتی 
یک موقعیت گل هم نداشــته باشد و در نهایت هم این تیم 
در حساســترین بازی فصل خود مغلوب شــود. این مسئله 
برای تیمی همچون استقلال یک شکست بزرگ به حساب 

می آید. و قطعا مقصر این شکست، ساپینتو است.
تا پیش از دربی صدم، شرایط مدیریتی باشگاه استقلال 
تاثیر منفی خود را روی عملکرد تیم فوتبال این باشگاه نشان 
نداده بود اما حالا شــاید این شکست آغاز یک بحران باشد. 
این تیم همچنان شــانس قهرمانــی دارد اما آیا می تواند از 

تبعات ناشی از شکست در دربی جان سالم به در ببرد؟

علیرضا جهانبخش، ستاره ایرانی فاینورد، از رفتار 
ژوزه مورینیو و بازیکنان رم پس از پیروزی برابر این 

تیم انتقاد کرد.

به گزارش »ورزش ســه«، رم موفق شد در حالی که در 
دیدار رفت برابر فاینورد شکست خورده بود، در بازی برگشت 
نتیجه را کاملا به ســود خودش تغییر دهد و راهی مرحله 

نیمه نهایی لیگ اروپا شد.
فاینــورد بــازی رفت را بــا نتیجه ۰-۱ پیروز شــد اما 
جالوروســی در بازی برگشت انتقام سختی از آنها گرفت و 
در حالی که بازی در وقت قانونی با تساوی مجموع 2-2 به 
پایان رسید، دو گلی که الشعراوی و پلگرینی در وقت اضافه 
به ثمر رساندند باعث شــد که این تیم با نتیجه ۱-4 برابر 

حریف به پیروزی برسد.
اما خوشــحالی شــدید بازیکنان رم از صعود به مرحله 
نیمه نهایی لیگ اروپا چندان به مذاق حریف خوش نیامد و 

جهانبخش از این موضوع انتقاد کرد.
کاپیتــان تیم ملی فوتبــال ایران که اخیــرا در حیطه 
اظهارنظر درباره موضوعات مختلف حضور فعالی دارد، حتی 
پا را فراتر گذاشــته به عنوان یک بازیکن به رفتار سرمربی 

نامدار اعتراض کرد و مورینیو را به باد انتقاد گرفت.
البته صحبت های جهانخش در واکنش به اقداماتی است 
که مورینیو در تونل ورزشگاه و در مواجهه با سرمربی فاینورد 
انجام داد، کارهایی که شــرح آن پیش از این در ورزش سه 

منتشر شده و بازتاب بسیاری داشته است. این رفتار احتمالا 
به مسائلی برمی گردد که مورینیو در بازی رفت تجربه کرده 

و زیاد به مذاقش خوش نیامده بود.
ستاره ایرانی فاینورد در این باره گفت: »یکی از بزرگترین 
ناامیدی های ما در واقع واکنشی بود که پس از بازی دیدیم، 
خصوصا واکنش بازیکنان و حرف هایی که به مربی ما زدند. 
من فکر می کردم این کار واقعا بی مورد بود. حتی کاری که 
مورینیو انجام داد هم از نظر من واکنشــی بیش از اندازه به 
نظر می رسید. مربی ما پیش از بازی هیچ حرفی نزده بود که 

آنها را تحریک و عصبانی کرده باشد.«
جهانبخش با اشــاره به رفتار بازیکنان رم در طول بازی 
اضافه کرد: »ما در طول بازی سعی کردیم آرام بمانیم. آنها 
سعی کردند فشــار زیادی به داور بازی وارد کنند. من فکر 
می کنم همه صحنه های ۵۰-۵۰ به سود رم سوت زده شد. 
این واقعا دیوانه کننده بود امــا به عنوان بازیکن کار زیادی 
از من برنمی آمد. ما ســعی کردیم فوتبال خوبی ارائه کنیم. 

متاسفانه بازی را واگذار کردیم.«

چرا برد حق پرسپولیسی ها بود؟

انتقاد جهانبخش این بار از ژوزه مورینیو!

ناظر دربی پایتخت گزارش خود را به سازمان لیگ 
ارائه کرد.

به گزارش فارس، تیم فوتبال پرســپولیس در دربی صد 
پایتخت با نتیجه یک بر صفر از ســد استقلال گذشت و به 

صورت موقت به صدر جدول صعود کرد.
هرچند این مسابقه هم مانند هر دربی دیگری حواشی به 
همراه داشــت که البته این موارد چندان هم جنجالی نبود. 
صبــح امروز ناظر دربی گزارش خود را آماده و به ســازمان 
لیگ ارسال کرد تا از این طریق در اختیار کمیته انضباطی 

قرار بگیرد.
ظاهــرا در این گزارش به موضوع چندان خاصی اشــاره 
نشده است. به صورت مثال در مورد ماجرای شادی جنجالی 
علیرضا بیرانوند پس از ســوت پایان بازی که ســبب شده 
باشگاه استقلال بخواهد از دروازه بان پرسپولیس به کمیته 
اخلاق شکایت کند، موردی در گزارش ناظر بازی قید نشده 
اســت زیرا ظاهــرا او و داور این صحنــه را ندیده اند و باید 
مطابق سایر مستندات مثل عکس و فیلم های موجود در این 

خصوص تصمیم گیری شود.
همچنین ناظر بازی درخصوص درگیری ســید حسین 
حســینی و مهــدی عبدی پیش و پس از بــازی با یکی از 
عوامل انتظامی، در زمانی که یک جیمی جامپ وارد زمین 
شده بود، هم نکته خاصی را در گزارش خود قید نکرده و به 
همین دلیل اگر کمیته انضباطی قصد ورود به این موضوع را 

داشته باشد، باید از سایر مستندات استفاده کند.
درمورد حرکتی که ریکاردو ســاپینتو نســبت به پیام 
حیدری هــم در پایان بازی انجام داد، رضا عبدی به عنوان 
ناظر و خود داور بحثی را درمورد فحاشــی یا برخورد زننده 
سرمربی پرتغالی گزارش نکرده اند. آن ها با وجود رویت این 
حرکــت، اعتقاد دارند این اقــدام در فوتبال طبیعی بوده و 
سرمربی اســتقلال به زبان انگلیسی فحاشی نکرده است و 
اگر ســندی مبنی بر فحاشی او به زبان پرتغالی وجود دارد، 
کمیته انضباطی باید مســتندات دیگر را بزرگ نمایی کند. 
هرچند اعضای کمیته انضباطی برای اثبات تخلف ساپینتو 

نمی توانند به ناظر و داور استناد کنند.

ساپینتو و بیرانوند از محرومیت فرار می کنند؟

ثبت مجمــع انتخاباتی فدراســیون 
کشتی از امروز  به مدت ۱۰ روز کاری آغاز 

خواهد شد.

به گــزارش ایرنا، 26 تیرماه ســال ۹۸ بود 
کــه علیرضا دبیر با کســب 3۱ رای اعتماد از 
مجمع انتخاباتی فدراســیون کشتی به مدت 

4 ســال به عنوان رییس جدید این فدراسیون 
انتخاب شــد. مدت 4 ساله ریاســت دبیر بر 
ورزش اول کشــور درحالی 26 تیرماه ســال 
جــاری به پایان خواهد رســید که با توجه به 
در پیش بودن مسابقات مهمی چون قهرمانی 
جهان )شهریورماه( و نوزدهمین دوره بازی های 
آســیایی هانگژو )اویل مهر(، وزارت ورزش و 
جوانــان تصمیم گرفت بــرای تعیین تکلیف 
این فدراسیون مهم و تاثیرگذار ورزش کشور، 

پروسه ثبت نام را به موقع آغاز کند.
به همین منظــور و درحالی که هنوز بیش 
از دو مــاه تا پایان مهلت قانونی ریاســت دبیر 

بر فدراسیون کشــتی باقی مانده است، وزارت 
ورزش با هماهنگی فدراسیون کشتی، ثبت نام 
از نامزدهــای انتخابات این فدراســیون را از 
)سه شنبه ۵ اردیبهشت ماه( در محل دبیرخانه 
فدراسیون کشتی به مدت ۱۰ روز کاری )تا روز 

۱۸ اردیبهشت ماه( آغاز خواهد کرد.
پیش از این علیرضا دبیر درخصوص آخرین 
تصمیماتــش برای حضــور در انتخابات پیش 
روی فدراسیون کشتی گفت: زمانی که وزارت 
ورزش ثبت نام را آغاز کرد در خصوص حضور 
یا عدم حضورم تصمیم می گیرم. البته در چهار 
سالی که ریاست فدراسیون را بر عهده داشتم 

هجمه های زیادی علیه من شد اما بدون توجه 
به این حاشیه ها به وظایف خود در فدراسیون 
عمل کردم. تصمیمی برای حضور در انتخابات 
نداشــتم اما هجمه ها علیه من موجب شد تا 
مصمم به شرکت در انتخابات شوم. پیش خودم 
فکــر می کنم این زدن ها به دلیل کار خوب در 
کشتی است زیرا کسی که ثابت ایستاده و کار 

مفیدی انجام نمی دهد کاری به او ندارند.
همچینن محمد ابراهیم امامی در این رابطه 
گفت: طبق برنامه ثبت نام نامزدها انتخابات از 
امروز آغاز و تا هجدهم این ماه به مدت ۱۰روز 

کاری ادامه خواهد داشت. 

آغاز ماراتن انتخابات کشتی

الهام حســینی گفت: در مــورد حضور و یا عدم 
کادر فنی تصمیم  بازیهای آســیایی  حضورم در 

گیرنده است.
به گزارش برنا، مراســم معرفی برترین های ورزش ایران 
در ســال ۱4۰۱، در مرکــز همایش های صداوســیما 
برگزار شــد که در بخش »برترین ورزشکار زن در سال 
۱4۰۱«، ضمن تقدیر از هاشمیه متقیان ملی پوش رشته 
پارادوومیدانی و هانیه رســتمیان ملی پوش تیراندازی به 
عنوان منتخبان جشــنواره، جایزه این بخش با کســب 
بیشــترین آراء مردمی به سیده الهام حسینی ملی پوش 

وزنه برداری تعلق یافت.
الهام حســینی عضو تیم ملی وزنه برداری زنان ایران در 

گفت وگو با خبرنگار ورزشــی خبرگزاری برنا، در واکنش 
به این انتخاب اظهار داشت: من از مردم عزیز کشورمان 
تشــکر می کنم که بــه من لطف داشــتند هر چند که 
همیشه مخالف این جداسازی ها هستم. از دید من همه 
دختران ورزشکار ایران در حال تلاش هستند و شایسته 
تقدیــر اما باز من هم قدردان نظر و لطف مردم عزیزمان 
هستم که من را لایق دانستند و رای دادند. افتخار بسیار 
بزرگی اســت.  وی در مورد شانس حضور در بازی های 
آسیایی هانگژو گفت: وزنه برداری زنان هم جزو تیم های 
اعزامی به بازی های آســیایی است ولی هنوز ظرفیت و 
تعداد اوزانی که قرار اســت اعزام شــوند مشخص نشده 
اســت. بشخصه یکی از اهدافی که امسال دنبال می کنم 

حضور در این بازی ها و قرار گرفتن روی سکوی آن است. 
ولی هنوز تکلیف نفرات اعزامی مشخص نیست. حضور و 

یا عدم حضور من بستگی به نظر کادر فنی دارد.
نماینده وزن ۸۱ کیلوگرم ایران درخصوص کیفیت این 
بازی های خاطرنشان کرد: المپیک آسیایی همیشه جزو 
مسابقات سطح بالا به شمار می رود. از آنجایی که کشور 
چین هــم در این بازیها حضــور دارد قاعدتا بازیهای با 
کیفیتی را شاهد خواهیم بود. کشور چین چه در سطح 
جهانی و چه در ســطح المپیک همیشــه یکی از اصلی 

ترین رقبای ما به شمار می رود.
حســینی در پایان درخصوص آخرین وضعیت اردوهای 
تیم ملی برای حضور در مســابقات پیش رو گفت: ما از 

هفت فروردین اردوها را شــروع کردیم و ۱3 اردیبهشت 
نیز اعزام خواهیم شد. خوشبختانه اردوها مانند همیشه 
خوب اســت و همه با انگیزه تمریــن می کنیم. نزدیک 
رویداد بین المللی ما مســابقات قهرمانی آسیاســت که 
به میزبانی کره جنوبی برگزار خواهد شــد. هدفم تکرار 
نتیجه دور قبل است امیدوارم بتوانم به این هدفم دست 

پیدا کنم.

حسینی: همیشه مخالف جداسازی هستم


